
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr XLVII/22 

XLVII nadzwyczajna sesja odbyta w dniu 3 czerwca 2022  r. 

Obrady rozpoczęto 3 czerwca 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:29 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1.Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Justyna Gapska 

7. Tomasz Pacek 

8. Szymon Raczyński 

9. Tomasz Rudny 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni: Radny Mariusz Damrat, Radna Beata Kołota, Radny adam 

Michalak. 

 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

B. Czaki – Przewodniczący RM– Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

XLVII nadzwyczajnej sesji RM ?  

Radni nie zgłosili.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

Porządek obrad XLVII nadzwyczajnej sesji RM został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.    

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2022 rok.  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 



Uchwała Nr XLVII/346/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4). 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

A. Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na lata 2022 – 2025. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr XLVII/347/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  



Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr XLVII/348/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM – przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 



B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr XLVII/349/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej w Solcu 

Kujawskim uczestniczącego w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu. 

 

T. Pacek – Radny Klubu Radnych „Kocham Solec” - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Solcu Kujawskim uczestniczącego w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

  

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr XLVII/350/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 8). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

P. Popielewska – Radca prawny - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi 

na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Kto z Radnych jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Justyna Gapska, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tomasz Rudny, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 



NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Beata Kołota, Adam Michalak. 

Uchwała Nr XLVII/351/22 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 9). 

 

9. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solec Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.29. 

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


